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Dziś, w sklepie AS Roma Store na Piazza Colonna doszło do kolejnej

inicjatywy zorganizowanej przez Romę, tym razem z udziałem Davide

Astoriego. Obrońca Giallorossich pojawił się w sklepie i rozdał pierwszym

30 szczęśliwcom koszulki (trzecie stroje, niedawno zaprezentowane przez

klub). Po wszystkim udzielił też wywiadu. Jego słowa zacytowała agencja 

ANSA.

 

- Jest za wcześnie, aby mówić o batalii o mistrzostwo, ale jest jasne, że my i

Juventus zaczęliśmy bardzo mocno. Inne drużyny znajdują się nadal w fazie badań,

jak Inter, Milan i Napoli, jednak nie będzie to sezon dwóch aktorów.

 

Obrońca Romy, który nie zagrał z Parmą z powodu kontuzji, mówi o drużynie i

trenerze:

- Ktokolwiek gra, czy jest rotacja czy nie, czy jest pierwszy skład czy nie, zespół

zawsze spisuje się dobrze. Drużyna udowodniła, że posiada dobrze wyuczone

mechanizmy. To pozwoliło wejść do zespołu nowym graczom jak ja i inni i przyniosło

dobre wyniki. Garcia? Udowodnił, że jest wielkim trenerem, cały zespół go śledzi, a

on korzysta ze wszystkich graczy. Wspólnie możemy osiągnąć wiele satysfakcji.

 

O powrocie po kontuzji mówi:

- Czuję się lepiej, staramy się również ukraść kilka dni z planowanego okresu

leczenia, gdyż mam pragnienie gry.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

